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Scheidsrechter
alex bos
Scheidsrechter op het voetbalveld zijn, is een vak. Dat is niet 
voor iedereen weggelegd, maar sommigen hebben echt talent 
en promoveren snel om uiteindelijk in de eredivisie te fluiten. 
Dat overkwam de 28-jarige in Nieuw-Vennep geboren Alex 
Bos. Nieuwsgierig naar dit talent ben ik voor de presentatiegids 
in gesprek te gaan. 

Alex is begonnen met voetballen 
bij voetbalclub BAS Voetbal 

(Biddinghuizen). 
Hij speelde daar in de JO8 en JO10, 
om daarna met zijn ouders, die een 
boerenbedrijf hadden, te verhuizen 
naar Elburg. Daar voetbalde hij bij 
ESC Elburg. Hij stond laatste man, 
was niet zo technisch, hij kon echter 
wel goed de bal afpakken. Hij heeft 
tot zijn 17e gevoetbald.

Alex vertelt: “Op 14-jarige leeftijd 
ben ik begonnen met fluiten bij 
Elburg. Elke zaterdag voor mijn 
eigen wedstrijd uit, floot ik de E1 
of de F1 wat ik erg leuk vond. Op 
het moment dat ik de JO12 ging 
fluiten op een heel veld, werd het 
pas echt interessant. Er liep een 
echte clubman bij die mij steeds 
coachte. Hij roept nu nog wel eens: 
“Hé Alex, niet met je rug naar de 
assistent gaan staan!” Dan moet 
ik echt lachen. Een wedstrijd in 
goede banen leiden, de goede 
beslissingen nemen en als iedereen 

dan tevreden het veld afging, gaf mij 
dat een voldaan gevoel. Wanneer 
je een wedstrijd gedegen fluit, dan 
voelen de spelers dat en word je 
gewaardeerd. Bij de club zelf is 
het soms wel lastig, want vaders 
vinden dat je voor de thuisclub moet 
fluiten. Ik heb dat nooit gedaan en 
kreeg dan wel eens commentaar. Ik 
zag thuiswedstrijden met een heel 

partijdige scheids, ik schaamde mij 
daar bijna voor.

Op 17-jarige besloot ik te stoppen 
met voetbal en helemaal te gaan 
fluiten. Ik startte bij de KNVB met 
jongens O17 te fluiten. In het begin 
met een begeleider, maar ik moest 
veel zelf uitvinden. Ik promoveerde 
direct aan het eind van dat jaar en 
dat motiveerde mij enorm. 

Na een paar jaar kwam ik in een 
talententraject. Op 20-jarige leeftijd 
floot ik al senioren in 2e klasse 
KNVB. Ze stonden soms wel raar 
te kijken, dat er zo’n jong gastje 
kwam fluiten, maar als de wedstrijd 
goed verliep, was die twijfel snel 
verdwenen. Ik werd ook uitgetest. 
Ik was 22 of 23 jaar en floot op 
Urk. Urk stond op 1-1 en stond 

Scheidsrechter Alex Bos in actie tijdens 
de wedstrijd FC Groningen vs Go Ahead 
Eagles.

06-02-2022

TEKST  Olaf Broers -  foto’s  Ronald Hoogendoorn
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Scheidsrechter Alex Bos in overleg 
met de VAR tijdens de wedstrijd SC 
Heerenveen vs. Heracles

23-09-2021

18-03-2022

veel lager dan de tegenstander. Zij 
gingen dus tijdrekken voor een punt. 
De keeper, een oude rot van rond de 
40, had de bal en deed rustig aan. Ik 
riep naar hem: “Hé keepertje, even 
opschieten hè.” Waarop hij zei: 
“Keepertje? Wat kom jij dan doen.” 
Ik moest lachen. Na de wedstrijd 
kwam die keeper naar mij toe en zei 
dat ik goed had gefloten en gaf mij 
een biertje. Hij zei lachend: “Ik heb 
je wel een levensles geleerd.” Zo 
leerde ik steeds meer hoe je je in het 
veld kan en moet gedragen. 

Op een gegeven moment kwam ik in 
het TTBV (talenten traject betaald 
voetbal). Ik ging landelijk fluiten, het 
werd een stuk serieuzer en er werd 
ook meer van je verwacht. Je kon 
op vrijdag 4e man in de KKD zijn en 
daarnaast op zaterdag of zondag 
een wedstrijd krijgen. Ik moest er 
veel voor laten, feestjes en stappen, 
dat kon niet. Ik ging leven als een 
topsporter en dat is het ook. Ik 
train nu elke dag. De ene dag doe ik 
looptrainingen en de andere dag zit 
ik in de sportschool voor mijn core 
en stretchoefeningen. Is niet altijd 
even leuk, maar ik heb er heel veel 
baat bij. 

Vier jaar geleden ging ik voor het 
eerst betaald voetbal fluiten. Ik 
had maar twee jaar in het TTBV 
gezeten en kreeg aan het einde 
van dat tweede seizoen tot mijn 

Debuut eredivisie scheidsrechter Alex 
Bos, assistant Erik Kleinjan, assistant 
Rob van de Ven (r) voor de wedstrijd 
Cambuur vs. Heracles in Leeuwarden.
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verrassing te horen dat ik naar de 
Masterclass betaald voetbal ging. 
Ik was echt verrast, ik had gewoon 
mijn stinkende best gedaan en de 
beloning kwam onverwacht. 

Mijn eerste wedstrijd was 
Volendam - RKC, in de KKD (eerste 
divisie). Dat was een prachtige 
wedstrijd, want dit zijn mooie clubs 
van naam. Ik had wel direct een 
terechte rode kaart (twee keer geel) 
en kreeg dat later ook te horen: “Die 
Bos debuteert en heeft gelijk een 
rode kaart.” Nu een jaar geleden 
debuteerde ik in de eredivisie. Vijf 
wedstrijden vorig seizoen en nu ben 
ik al aan mijn tweede toe. Daarnaast 
fluit ik ook in de KKD en ben ik VAR 
of 4e man, dus ik ben veel op stap.”

Op de vraag wat zijn ambitie is, 
vertelt de van nature rustige Alex, 
dat hij de komende jaren eerst 
maar eens moet gaan kijken hoe 
dat verloopt. “Ik fluit nu nog het 
rechterrijtje en hoop dit seizoen 

meer ploegen uit het linkerrijtje 
te krijgen. Mooi opbouwen en dan 
hopen dat ik de grotere wedstrijden 
krijg. 

Ik ben al sinds 2014 lid van de 
gezellige SVDU (scheidsrechter 
vereniging district Utrecht) en 
kan dat iedereen die gaat fluiten 
aanraden. Het voordeel is dat het 
trainen met een groep makkelijker 
gaat. Daarnaast bouwde ik een 
netwerk op en ik sprak heel ervaren 
scheidsrechters. Ik kon mijn 
wedstrijden daar goed bespreken, 
daar leerde ik van. Het is een 
individualistische sport, maar daar 
vind je allemaal gelijkgestemden. 
Fouten maken wil je niet maar 
gebeurt toch, als scheidsrechter 
maar ook als VAR. Dat je dan veel 
kritiek krijgt, daar moest ik even aan 
wennen, maar nu raakt mij dat al 
veel minder.

Mijn hoogtepunt was absoluut 
mijn debuut in de eredivisie, de 

wedstrijd Cambuur – Heracles. Ik 
begreep dat het eraan zat te komen, 
maar toen scheidsrechterbaas 
Van Egmond mij belde, was ik heel 
erg blij. Ik belde direct mijn ouders 
en mijn coach. Ik was supertrots, 
het is tenslotte maar weinigen 
gegeven om de eredivisie te mogen 
fluiten. Vijfentwintig familieleden 
en vrienden mochten op de tribune 
zitten, ondanks dat de wedstrijd 
was uitverkocht. Dat doet wel wat 
met je!

In het dagelijks leven werk ik bij de 
politie en dat is een voordeel. Je 
hebt allerlei vaardigheden in het 
politievak die overeenkomen met 
het zijn van scheidsrechter. Rust 
in hectische situaties, omgaan 
met weerstand, brandjes blussen, 
omgaan met stress en druk, snel 
kunnen beslissen, schakelen en 
informatie verwerken. Dat zijn 
competenties die zowel een goede 
politieman als een scheidsrechter 
moet bezitten. Ik krijg bij de politie 
heel veel waardering van mijn 
collega’s dat ik dit doe. Ik werk 
drie dagen, kan mijn eigen rooster 
maken en daardoor kan ik het goed 
combineren met het fluiten. 

Ik zou kinderen aanraden als zij 
starten met fluiten, om er vooral 
van te genieten. Als je het leuk 
vindt, moet je vooral doorgaan. 
Mijn motto is dat ik ook direct stop 
als het plezier weg is. Je krijgt heel 
veel feedback van mensen, pak 
daaruit waar je van denkt dat je er 
wat aan hebt. Ik wil kinderen echt 
oproepen om te gaan fluiten, het is 
een prachtig vak en je kan er heel 
veel plezier en voldoening uit halen.“
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De Drie

Broers Yasar
Dit seizoen is het mogelijk dat drie broers Yasar bij VV Maarssen in het eerste team 
samen gaan spelen. Dat moet dan wel eerst lukken. In de geschiedenis van VV 
Maarssen, voor zover bij de schrijver bekend, is dat slechts één keer voorgekomen, 
al was dat bij de zondagafdeling. Daarom is ondergetekende samen met Rob Stomp 
maar eens in gesprek gegaan met deze drie broers.

TEKST  Olaf Broers -  foto’s  Ronald Hoogendoorn

Serkan in actie in de gewonnen 
wedstrijd tegen Jonathan tijdens Hans 
van Barneveld toernooi.

Maarssen - Jonathan

V
oor ons zitten drie trotse, 
vriendelijke mannen: 
Serkan (24), Hakan (30) 
en Gökhan (32). Zij zijn 

allen in Nederland geboren, maar 
van oorsprong van Turkse afkomst. 
Hun opa kwam als gastarbeider 
naar Nederland en had zijn 
kinderen meegenomen, waaronder

de moeder van de drie broers. 
In een zomervakantie in Turkije 
ontmoette zij de vader van de 
drie. Hij werd hier met hart en ziel 
vrachtwagenchauffeur, maar geniet 
nu van zijn pensioen. Het DNA, 
de passie en het fanatisme voor 
het voetbal hebben zij van hem 
meegekregen, al kan hun moeder 

een aardig woordje over voetbal 
meepraten. Hun vader is langs de 
lijn nog steeds bloedfanatiek en zou 
het liefste mee willen doen.

Onze vader moest heel hard werken 
om ons een mooie toekomst te 
kunnen geven. Dat besef dringt pas 
door als je wat ouder wordt. Dat 
van die toekomst is zeker gelukt. 
Hakan heeft HBO, Studie Finance 
en accountancy gedaan en heeft 
inmiddels twee Mastertitels op zak 
en werkt bij KPMG. Gökhan heeft 
zijn propedeuse HBO en werkt nu 
als boekhouder bij een bedrijf. De 
jongste van de drie, Serkan heeft 

VV MAARSSEN

De drie Broers

11Presentatiegids 2022-2023



Balcontrole bij Serkan in de uitwedstrijd 
bij Montfoort in het begin van de 
competitie.

Serkan

zijn HBO en een pre-master. Hij gaat 
binnenkort beginnen aan zijn Master 
Global Business and Sustainability.

Zij zijn allemaal geboren in Loenen 
aan de Vecht en zijn met voetballen 
gestart bij SV De Vecht. Zij hebben 
daarna bij verschillende clubs 
gevoetbald, waarbij vooral Gökhan 
vanwege zijn vele doelpunten 
bekend is in de regio. Gökhan heeft 
onder andere bij Elinkwijk, De 
Meern, DOVO, DVS ‘33 en DHSC 
gespeeld. Hakan heeft onder andere 
bij De Meern gevoetbald en is sinds 
vorige jaar bij onze club. Hij was 

eerder al even gestopt vanwege 
werk en studie en verleden jaar 
werd hij door blessures veel aan de 
kant gehouden. Serkan is de jongste 
en heeft zijn hele jeugd bij Elinkwijk 
gevoetbald. Hij kwam twee jaar 
geleden naar Maarssen en is een 
uitstekende rechtsback met veel 
voetballend vermogen.

Er is nog een broertje Oscan van 
20 jaar jong, die voetbalde bij NAC 
onder 21. Gökhan is daar als oudste 
en meest verantwoordelijke druk 
mee, om hem bij een club onder te 
brengen. Inmiddels heeft hij bij de 

A-selectie van VVV een contract 
ondertekend.
Op de vraag waarom zij nu alledrie 
naar Maarssen zijn gekomen, is 
het antwoord simpel. Zij willen 
als broers graag nog een paar 
jaar samen spelen. Daarnaast is 
Herman Jansen een bekende van 
hen en spreekt de ambitie van de 
club hen aan. Er zijn goede spelers 
gekomen en daar liggen dus mooie 
kansen. Het is uniek als het zou 
lukken met drie broers in het eerste 
te voetballen, dat is zoals gezegd 
slechts één keer voorgekomen in de 
club. Samen in de kleedkamer op de 

VV MAARSSEN

12 Presentatiegids 2022-2023



Hakan is een echte teamspeler, 
linksachter en heeft een goed luisterend 
oor.

hakan

Spits Gokhan Yasar controleert de bal in 
de wedstrijd tegen Jonathan. 

Gökhan

wedstrijd voorbereiden is een grote 
wens. 

Uit het gesprek komt naar voren dat 
het met het karakter bij de mannen 
wel goed zit. Gökhan vertelt: “Er is 
een documentaire van Simeone 
en als je dat ziet, dan besef je wat 
je alleen al op inzet kan bereiken. 
Hakan vult aan dat hij daarom ook 
zijn twee masters heeft kunnen 
behalen en Serkan zegt dat dat thuis 
met de paplepel werd ingegeven. 
De eenheid van een team is erg 
belangrijk aldus de drie. De nieuwe 
trainer benadrukt dat ook en daar 
ben ik het mee eens, aldus Serkan. 
De trainer zegt dat je niet moet 
denken in posities, maar denken aan 
wat er van je wordt verwacht als je 
daar speelt. Als je als rechtsback 
bijvoorbeeld mee opkomt, dan heb je 
een meerwaarde voor het team. 
Serkan: “Afgelopen seizoen misten 
we een bepaald vuur dat in de jaren 
daarvoor wel aanwezig was en dat is 
toch de basis van succes.” 
Gökhan benadrukt ook dat eigen 
jeugd erg belangrijk is om het DNA 
van de club te waarborgen. Hij ziet 
voor hemzelf een belangrijke taak 
weggelegd, om de jonge spitsen de 

kneepjes van het vak te leren. 
Als je het over posities hebt, dan 
is dat voor Gökhan uiteraard de 
spitspositie. Hij wil graag doelpunten 
maken, maar kan ook genieten 
van een goede assist. Hij vindt de 
balans in een team misschien wel 
het belangrijkste.. Hakan, speelt 
het liefst linksback of links centraal 
achterin en Serkan het liefst 
rechtsback. Serkan vertelt: “In het 
4-4-2 systeem kreeg ik afgelopen 
seizoen alle ruimte om op te komen, 
later dat jaar speelden we een ander 
systeem en kwam ik ook minder uit 
de verf.”
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Zijn vuur moet wel aanstaan, nu is 
het te vaak een waakvlammetje. Hij 
offert zich te veel op voor het team, 
waardoor zijn eigen kwaliteiten 
minder tot zijn recht komen. Hij zou 
wat assertiever mogen zijn. Tot 
slot zeggen Gökhan en Serkan over 
Hakan dat hij een echte teamspeler 
is, een luisterend oor, maar ook bij 
hem moet het vuur aanstaan. Hij 
wil dat dit seizoen echt gaan laten 
zien. 

Wat het doel van dit seizoen is 
daarover zijn zij zeer duidelijk: “We 
willen altijd winnen, dus daar gaan 
we dan ook voor. We willen hogerop, 
maar dat moet je van tevoren 
eigenlijk niet uitspreken. Het zou 
raar zijn als je niet de ambitie hebt 
om hogerop te gaan, want dan hoef 

je niet aan een competitie mee te 
doen. Je doet mee om te winnen.”

Als de eenheid binnen het team 
komend seizoen zo goed is als 
de binding bij deze drie broers, 
dat ziet de schrijver het seizoen 
2022-2023 met veel vertrouwen 
tegemoet. Veel succes mannen!

Zij hebben niet echt een favoriete 
club in Nederland, hooguit een beetje 
FC Utrecht. Zij zijn voornamelijk 
fan van de club Trabzonspor, uit 
de geboorteplaats van hun ouders, 
Trabzon. Ook als het Nederlands 
elftal tegen Turkije speelt, zijn zij 
voor Turkije. Echter toen Nederland 
laatst makkelijk won van Turkije, 
juichten zij vanaf 2-0 gewoon voor 
Nederland.

Hakan en Serkan noemen als sterke 
eigenschap van Gökhan het feit dat 
hij een echte winnaar is. Dat is een 
kwaliteit, maar ook gelijk een valkuil, 
want hij kan daardoor veeleisend 
zijn. Hakan en Gökhan zeggen 
over Serkan dat hij fantastisch kan 
voetballen en ook mee zou kunnen 
in de tweede divisie.
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mister maarssen

piet verhoef
Het gezin Verhoef kreeg 3 zonen Arie, Johan en Piet en woonde bij de sluis aan 
de Straatweg die de Vecht met het Amsterdam-Rijnkanaal verbind. Arie die veel te 
vroeg op 56 jarige leeftijd is overleden heeft als enige bij VV Maarssen gevoetbald, 
Johan deed aan turnen en Piet bleek hele andere kwaliteiten te hebben. Hij is tot op 
de dag van vandaag nog steeds erg bij de club betrokken.

TEKST Antoon Goes - Foto’s Ronald Hoogendoorn & Archief vv Maarssen

een leven lang VV Maarssen
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Z
ijn werkzaamheden 
begonnen bij de Zachte 
Zeep fabriek, later werd dit 
Lever Industrial. Piet was 

bij dat bedrijf ook penningmeester 
van de personeelsvereniging en 
kwam in contact met de toenmalige 
voorzitter de heer Prins die hem 
polste om kantinebeheerder te 
worden worden.

En vanaf 1970 nam hij die taak op 
zich, niet achter de bar maar wel 
de hele organisatie daar omheen 
van inkoop t/m het indelen van de 
bezetting achter de bar. Ook moest 
hij (betaald door de club) de diverse 
benodigde diploma’s halen. 
Het beviel goed en zoals het vaak 
gaat wordt er op vrijwilligers vaker 
een beroep gedaan. Piet werd op 

gegeven moment door Piet Ewijk 
(toen leider van de E2) gevraagd 
om een wedstrijd van dat team 
te fluiten. Ook toen was het al een 
probleem om een scheids te vinden. 
Vanaf dat moment ging hij wekelijks 
wedstrijden fluiten. En de volgende 
uitdaging diende zich alweer 
aan, de vader van Olaf Broers 
was de grensrechter van het 2e 
zondagelftal en raakte geblesseerd 
of Piet niet even kon invallen.

Je begrijpt het al Piet werd de vaste 
grens van het 2e. Sponsoring kwam 
toen een beetje van de grond en Piet 
benaderde de chef van zijn bedrijf, 
het contract zou getekend worden. 
Maar op het laatste moment werd dit 
afgeblazen. Maar Piet was niet voor 
een gat te vangen en zorgde ervoor 
dat Peter van Heezik een vracht 

ging doen voor Lever Industrial. Zo 
kreeg het 2e zondagteam toch zijn 
sponsor. Ook werd er busvervoer 
door hem geregeld waarmee 
de jeugd naar een toernooi in 
Schwabisch Hall in Duitsland ging. 
Voor zijn vele verdiensten voor de 
club werd Piet in 1990 benoemd 
tot lid van verdienste. Op 13 maart 
2005 sloeg het noodlot echter 
toe, Piet werd getroffen door een 
hersenbloeding en de situatie was 
zo ernstig, dat voor zijn leven werd 
gevreesd.
Maar soms gebeuren er wonderen 
en Piet overleefde, toen hij bijkwam 
en de dokter hem wat vroeg zei Piet 
dat hij zo om 10 uur een wedstrijd 
moest fluiten. Daar zou het echter 
nooit meer van komen. De blijvende 
gevolgen waren dat Piet linkszijdig 
verlamd was geraakt en daardoor 
belande hij voor altijd in een rolstoel. 
Als het weer het even toelaat gaat 
Piet inmiddels 73 jaar, gebracht 
door broer Johan bij het 1e elftal 
kijken en ontmoet hij nog steeds vele 
bekenden. We hopen je nog lang als 
supporter te mogen begroeten.

Vreugde bij het kampioenschap van de 
zondag 1. Een tevreden Piet Verhoef 
geniet op de achtergrond.

kampioen

Samen met de Benjamins van VV 
Maarssen opent Piet het kunstgrasveld 
drie.

Opening veld 3
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Ricardo Bakker ging altijd voorop in 
de strijd. Hij heeft veel betekent voor 
de club en is één van de pilaren van 
de successen in de afgelopen jaren.

ricardo bakker in actie tegent zijn nieuwe 
club montfoort

Nieuw

Seizoen
2022/2023 voor Zaterdag 1

V
oor het eerste zaterdagelftal van VV Maarssen 
staat er een nieuw seizoen voor de deur. Dat biedt 
weer nieuwe kansen met mooie wedstrijden in het 
vooruitzicht, waaronder de derby tegen FC Breukelen. 

Daarin krijg het ook de mogelijkheid om af te rekenen met 
een teleurstellend seizoen. Een seizoen dat zo goed begon en 
uiteindelijk half juni in mineur eindigde. Het was een heftig jaar 
met het ontslag van de zeer gewaardeerde trainer Marco van 
der Meer en het vertrek van zijn opvolger Aart Jan van Boksel. 
De eerste periodetitel werd net gemist. Heel pijnlijk om te zien 
dat het slechts op één doelpunt aankwam. Na een slechte 
reeks rond de winterstop en daarna een redelijk herstel werd 
uiteindelijk toch nog de nacompetitie bereikt. Maarssen werd 
derde in de competitie en kreeg de periodetitel van kampioen 
De Meern. In de eerste ronde van de play-off bleek AFC uit 
Amsterdam te sterk. Een bittere pil, omdat Maarssen twee 
seizoenen geleden, tijdens de coronacrisis bovenaan stond en 
nu dus weer niet promoveerde.

VV MAARSSEN
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Dion van Burik scoort in de 
thuiswedstrijd tegen concurrent 
BFC maar helaas werd de goal 
afgekeurd wegens buitenspel.
Maarssen wist het wedstrijd 
wel met 2-0 te winnen.

van burik vertrekt naar DHSC H
et eerste zaterdagelftal 
heeft deze zomer 
een metamorfose 
ondergaan. 

Veel nieuwe spelers, een nieuwe 
trainer en het vertrek van een aantal 
oudgedienden. Zij gaan stoppen 
op het hoogste niveau: Sven van 
Vuuren, Eddy Vorm en Jasper 
Attevelt. Zij vormden de afgelopen 
vier jaar de basis van het elftal én de 
successen. Het drietal blijft gelukkig 
wel behouden voor onze club.  
Een aantal andere spelers vertrekt 
naar een andere club, waaronder 
aanvoerder Ricardo Bakker en ons 

eigen jeugdtalent Youri de Caes. 

Nieuwe spelers
Tegenover het afscheid van spelers 
staat de komst van een nieuwe 
groep spelers waaronder een aantal 
jonge spelers. Zo is er onder meer 
plek in de selectie voor onze eigen 
jeugdtalent Koen Schuurman. De 
veel scorende spits uit onze eigen 
opleiding is pas zeventien jaar! Hij 
zal komend seizoen veel kunnen 
leren van de regionaal bekende 
spits Gökhan Yasar. De ervaren 
spits speelt in het nieuwe seizoen 
ook voor VV Maarssen.
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Vier jaar lang was hij het gezicht van het 
elftal. Maar nu stopt Eddy Vorm op het 
hoogste niveau bij VV Maarssen.

Kirtan Boedhoe is de nieuwe 
hoofdtrainer. Hij speelde in zijn 
actieve loopbaan op het hoogste 
amateurniveau bij DOVO, Ajax en 
Geinoord. Hij werkte eerder in de 
jeugdafdelingen van Elinkwijk en 
AFC. Bij VV Maarssen debuteert hij 
op seniorenniveau. 

Vertrek
Dion van Burik (DHSC), Ricardo Bakker 
(Montfoort), Jim Hogervorst (EDO), Youri 
de Caes (EDO), Glenn Geefshuijsen, 
Eddy Vorm, Renato Droefs, Jasper 
Attevelt (lager niveau), Zaid El Jalouli 
(NITA), Abou Ouaddouh (WNC).

Nieuw
Rayner Hardendood (Elinkwijk), Conner 
Blöte (SO Soest), Darnell Spann (SO 
Soest), Jordy Stins (SO Soest), Travis 
Wright (IJFC), Steve Blokland (SO 
Soest), Giovanni Nicolaas (SO Soest), 
Stan de Groot (De Meern), Gökhan 
Yasar (DHSC), Edward Clarissa 
(Deportivo Nacional Aruba) en Koen 
Schuurman

Giordano van der Pol wacht af wie de 
penalty reeks tegen Jonathan gaan 
nemen.

VV MAARSSEN
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Na een hectisch seizoen 2021-2022, waarin bij VV Maarssen 
maar liefst drie trainers voorbijkwamen, moest er dit jaar 
gezocht worden naar een nieuwe hoofdtrainer. In de afgelopen 
maanden kwam de naam van Gert Kruys regelmatig voorbij als 
kandidaat. De oud-speler van FC Utrecht werd het echter niet. 
VV Maarssen verraste met de komst van een jonge ambitieuze 
trainer: Kirtan Boedhoe. De pas 36-jarige oefenmeester heeft 
komend seizoen de technische leiding in handen op sportpark 
Daalseweide. Tijd om Kirtan nader te leren kennen. Daarom 
vijf vragen aan de nieuwe hoofdtrainer van zaterdag.

Vijf vragen aan de nieuwe hoofdtrainer van de zaterdag 

V
eel mensen zal de 
naam Kirtan Boedhoe 
misschien (nu nog) 
niets zeggen. Toch 

heb je al flink wat ervaring in de 
voetbalwereld.

“Jazeker, ik ben 10 jaar geleden 
begonnen als jeugdtrainer bij 
Geinoord, daarnaast assisteerde 
ik Rudy Janssen tijdens trainingen 
van de zaterdag 1. Dit heb ik twee 
seizoenen gedaan om daarna over 

te stappen naar Elinkwijk, waar ik 
ook twee seizoenen jeugdtrainer 
ben geweest van de toenmalige 
B1 en A1. Doordat ik in mijn vijfde 
seizoen als trainer werd toegelaten 
tot de trainerscursus UEFA A, 
heb ik heel bewust de overstap 
gemaakt naar de 019-1 van AFC 
Amsterdam.”
“Na het behalen van mijn diploma 
in 2017, zou ik eigenlijk doorstoten 
naar het seniorenvoetbal echter 
bood mijn toenmalige werkgever mij 
de unieke kans om het wereldwijde 

Jong & Ambiteus

Kirtan Boedhoe
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marketingbeleid te gaan doen. Deze 
kans heb ik gepakt en zodoende ben 
ik twee jaar lang de wereld rond 
gevlogen voor mijn werk, waardoor 
ik mijn trainer/coach activiteit 
tijdelijk in de ijskast heb gezet. 
Na twee jaar reizen vond ik het 
genoeg, ik was te veel van huis en 
wilde gewoon ‘s avonds thuis zijn. 
Ik ben veranderd van baan en heb 
nu een job als marketingmanager 
in Utrecht. Daarna heb ik mij 
in 2019 ingeschreven bij JOS 
Watergraafsmeer in Amsterdam. 
Daar heb ik de eerste zes maanden 
lekker in het tweede gevoetbald om 
mijn conditie weer op te bouwen. 
Men kwam er al snel achter dat ze 
een trainer in de selectie hadden, 
waarna ik speler/trainer werd van 
het tweede elftal. Daarbij trainde 
en coachte ik meerdere keren de 
zaterdag 1. Op dat moment kwam 
het Corona virus om de hoek en 
heeft de competitie zoals bekend 
twee seizoenen stil gestaan.”
“Afgelopen seizoen heb ik de keus 
voor mezelf gemaakt, dat ik als 
hoofdtrainer aan de slag wilde 
gaan, het was alleen wachten op 
een mooie kans. Ik had het namelijk 
prima naar mijn zin in Amsterdam 
met een drukke baan erbij. Ik wilde 
namelijk alleen instappen in een 
project wat mij de moeite waard 
leek. En toen belde Maarssen...”
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Het elftal moet een echte 
winnaarsmentaliteit krijgen. Zolang 
de spelers elke wedstrijd spelen om te 
winnen, dan zullen de resultaten vanzelf 
komen.”

winnaarsmentaliteit



“Een trainer die een prestatiecultuur 
creëert, daar begint het in mijn ogen 
bij. Voetbal speel je om te winnen. 
Ik ken geen enkele speler/trainer 
die het leuk vindt om elke week te 
verliezen. Ik ben dus een trainer 
waarbij de kwaliteit van voetballen 
en de intensiteit terug zullen komen 
in het spel, daar focus ik mij op. 
Daarbij neem ik de lessen van het 
bedrijfsmanagement mee, om 
goed met mensen om te kunnen 
gaan. Ik ben hard op de voetbal-
inhoud maar zacht in de relatie, ik 
vind het belangrijk dat alle spelers 
doorhebben dat ze een teamsport 
doen. Daar besteed ik veel tijd aan! 
Je zal een team zien dat voor elkaar 
voor elke centimeter knokt.”

“Jazeker, ik denk dat Peter Kuyper 
en Herman Jansen enorm hun 
best hebben gedaan om een goede 
selectie samen te stellen, de 
gemiddelde leeftijd is 25 jaar. Dat 
betekent een goede mix van spelers 
die net een aantal seizoenen als 
senior spelen en spelers die alles al 
hebben meegemaakt. Daar ben ik 
heel tevreden mee.” “Zoals gezegd 
een elftal dat voor elkaar knokt, die 
elkaar helpt als het minder gaat. 
En elkaar beter maakt doordat 
elk individu zich ontwikkelt als 
voetballer en als mens. Ik denk dat 
we komend seizoen in een prachtige 
competitie spelen met enorm veel 
goede ploegen. Met onze manier 
van voetballen worden dit hopelijk 
aantrekkelijke wedstrijden om naar 
te kijken. Het elftal moet een echte 
winnaarsmentaliteit krijgen. 

Kirtan Boedhoe en Herman Jansen 
tijdens de contract bespreking bij 
Brasserie Oud Zuilen.

Handtekening

Eddy Vorm en Jasper Attevelt 
zijn gestopt. Veelal jonge spelers 
zijn gekomen. Ben je tevreden 
met de nieuwe spelersgroep?

G
ökhan Yasar speelt 
komend seizoen ook 
bij VV Maarssen. 
Een spits met een 

enorm staat van dienst in het 
amateurvoetbal. Hoe belangrijk 
wordt hij?

“Net als alle andere spelers gaat 
Gökhan een belangrijke rol spelen 
in dit team. Hopelijk niet alleen met 
goals en assists, maar ook in het 
beter maken van zijn teamgenoten. 
Gökhan is een echte winnaar, dus ik 
kijk ernaar uit om met hem te gaan 
samenwerken.” 

D
e ambities bij 
Maarssen zijn de 
laatste jaren groot. 
Wat mogen we 

komend seizoen verwachten 
van het eerste zaterdagelftal?

W
at voor een 
trainer ben je?

H
et elftal heeft deze 
zomer een nieuw 
gezicht gekregen. 
Bepalende spelers als

Zolang de spelers elke wedstrijd 
spelen om te winnen, dan zullen de 
resultaten vanzelf komen.”

“Zoals gezegd een elftal dat voor 
elkaar knokt, die elkaar helpt als het 
minder gaat. En elkaar beter maakt 
doordat elk individu zich ontwikkelt 
als voetballer en als mens. Ik denk 
dat we komend seizoen in een 
prachtige competitie spelen met 
enorm veel goede ploegen. Met onze 
manier van voetballen worden dit 
hopelijk aantrekkelijke wedstrijden 
om naar te kijken. Het elftal moet 
een echte winnaarsmentaliteit 
krijgen. Zolang de spelers elke 
wedstrijd spelen om te winnen, dan 
zullen de resultaten vanzelf komen.”
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Sjoerd
woudenberg
Eerder dit jaar bespraken we als leden van de presentatiegids 
een aantal onderwerpen. De naam Sjoerd Woudenberg kwam 
toen al voorbij. Ik had in 2021 een mooi artikel van Stan Bos in 
het AD gelezen over een oud speler van onze club. En artikelen 
voor de gids liggen niet altijd voor het oprapen.

Geconcentreerd in training met een 
talentvolle keeper.

Training

Toeval bestaat niet, waartoe een wandeling kan leiden

High five met reserve keeper Siyabonga 
Mpontshane.

High five
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I
n mei van dit jaar was ik 
samen met mijn vrouw 
een wandeltochtje aan 
het maken, toen ik twee 

bekende fietsers tegenkwam.  
Ik herkende ze meteen, terwijl ik 
ze al twintig jaar niet meer had 
gezien. Het waren Gerrie en Arie 
Woudenberg uit Lopik en zij zijn de 
ouders van Sjoerd. We spraken even 
over hun zoon en VV Maarssen, 
waar zij hele goede herinneringen 
aan hadden. Ik vertelde hun van 
mijn idee om een artikel over Sjoerd 
te schrijven, dat vonden ze een leuk 
idee.

Eind mei werd ik onverwachts 
gebeld door Gerrie dat Sjoerd begin 

juni naar Nederland op vakantie 
kwam en dat leek me de gelegenheid 
om hem persoonlijk te spreken. 
De afspraak werd gemaakt en 9 
juni ging ik naar het ouderlijk huis 
van deze oud-speler. Arie zorgde 
voor de koffie en Gerrie had lekkere 
gevulde koeken gehaald. Even 
later kwam Sjoerd als trotse vader 
met dochter Romée Sophie in de 
kinderwagen aangelopen. Sjoerd 
wist nog verrassend veel namen 
van mensen uit die periode. Hij heeft 
ongeveer vier jaar bij VV Maarssen 
gespeeld, tot de C-junioren en zijn 
18e jaar. Op dat moment stond hij 
als keeper in het 1e zondagelftal. 
Gerrie en Arie waren in dezelfde 
periode lid van de onderhoudsploeg. 

Door zijn opleiding was het 
al snel duidelijk dat Sjoerd de 
voetbalsport het mooiste vond en 
in zijn carrière heeft hij al op jonge 
leeftijd veel ervaring opgedaan.  
Hij heeft zich gespecialiseerd tot 
keeperstrainer en vanaf 2011 heeft 
hij alleen nog maar bij profclubs 
gewerkt.

Achtereenvolgens bij:

KV Mechelen
Ajax vrouwen
Go Ahead Eagles
Cape Town City FC

2012 - 2014
2014 - 2019
2019 - 2021
heden
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In 2021 verklaarde hij zich solidair 
met trainer Jan Olde Riekerink, die 
op non-actief werd gezet. 
Nog dezelfde dag werd hij gebeld 
door Orlando Pirates FC waar ze hem 
graag wilde hebben. Sjoerd tekende 
een contract tot 2024. De werkdag 
van Sjoerd begint met een korte 
autorit naar het trainingscomplex 
waar al om acht uur de eerste 
trainingen beginnen. De club heeft 
vijf keepers tot haar beschikking 
waarvan twee jeugdkeepers, maar 
de eerste keeper is Richard Ofori, 
de doelman van het nationale 
elftal van Ghana, die ook aan 
het WK in Qatar deelneemt.  
 
 

Sjoerd heeft maar drie weken 
vakantie, want de ploeg begint, 
mede door het WK, op twintig juni 
alweer met de training. Het elftal 
speelt gemiddeld drie wedstrijden 
per week en iedere wedstrijd begint 
met een bijeenkomst een dag van 
tevoren in een hotel. 
De reisafstanden zijn groot in Zuid-
Afrika en daarom wordt er altijd 
gevlogen naar de tegenstander. 
Een voorbeeld hiervan is de wedstrijd 
die de Orlando Pirates FC voor de 
CAF -vergelijkbaar met de UEFA 
cup- in mei dit jaar moesten spelen 
tegen RS Berkane uit Marokko.  
 
 
 

Eerst vanuit Johannesburg naar 
Soedan, deze vlucht duurde acht 
uur en dan is het niet ongebruikelijk 
in Afrikaanse landen dat er wat 
oponthoud bij de douane i.v.m. 
visa is. Vervolgens nog zes uur 
naar Guinee waar de finale werd 
gespeeld. Helaas voor Sjoerd 
eindigde de wedstrijd in 1-1 en werd 
met 5-4 door penalty’s verloren. 

Zijn dochter Romée Sophie heeft 
de medaille van de tweede plaats 
om. Nog twee jaar bij Orlando al 
weet je dat nooit zeker, maar Sjoerd 
staat daarna nog wel open voor een 
nieuw buitenlands avontuur.      

dochter Romée sophie
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Maarssen is weer begonnen aan een nieuw seizoen. Daarin wil men dit jaar de stap maken, 
die tot nu toe niet lukte. Om dat te bereiken zijn er een aantal nieuwe spelers gekomen, 
zijn er spelers gestopt en een aantal vertrokken. Er wordt dit seizoen dus gespeeld met 
een frisse nieuwe groep met veel potentie. Daarbij is er ook nog een ambitieuze nieuwe 
hoofdtrainer. Herman Jansen, lid van de technische commissie, geeft uitleg.

tekst Peter Kuyper - foto’s Ronald Hoogendoorn

NIEUWE GROEP
met veel potentie
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Herman Jansen; “Last but not least 
is het een must dat de jeugdspelers 
worden opgeleid en voor het eerste 
elftal worden klaargestoomd.”

Herman, een aantal 
oudgedienden is gestopt op 
het hoogste niveau: Sven 
van Vuuren, Eddy Vorm en 
Jasper Attevelt. Zij vormden de 
afgelopen vier jaar de basis van 
het eerste elftal én de successen. 
Hoe belangrijk zijn zij geweest?

“Dat de oudgedienden gaan 
stoppen zal voor ons ook erg 
wennen worden. Het was meer 
dan voetbal alleen, we waren ook 
vrienden geworden en zij waren 
volledig ingeburgerd in de club. 
Naast voetballers waren zij ook de 
sfeermakers op de donderdag en de 
zaterdagen. Het zal lastig worden 
om dit ook de komende jaren weer 
te evenaren. Als je kijkt naar Eddy, 
Jasper, en Sven, dan kunnen we 
ook in een adem Deen van Embriqs, 
Ricardo Bakker en Zaïd El Jallouli 
noemen. Zonder de rest tekort te 
doen, vormden zij samen met Dion 
Gerritsen en Renato Droefs de 
basis van het succes.”
“Eddy, Jasper, Deen en Sven gaan 
nu echt stoppen of wellicht nog een 
keer een potje in een lager elftal 
spelen. Voor het eerste elftal willen 
zij vooralsnog niet meer spelen, 
maar voetbal is onvoorspelbaar, je 
weet het nooit…
“We hebben lief en leed gedeeld. 
Zij hebben het fundament gelegd 
waarop de VV Maarssen verder 
kan bouwen. Na overleg met het 
hoofdbestuur hebben wij besloten 
dat voor allen een seizoenkaart 
voor het leven klaarligt bij de VV 
Maarssen.  Onze dank is groot naar 
alle vertrekkende spelers.”
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Jullie hebben gekozen voor een 
jonge ambitieuze trainer, Kirtan 
Boedhoe. Waarom is dat?

“De koning is dood, lang leve de 
koning. Een trainer heeft voor 
een groep altijd een beperkte 
houdbaarheid. Dat is niet alleen 
bij VV Maarssen maar dat zie je 
overal terug in de sport. Na het 
debacle met de trainers van het 
afgelopen seizoen, hebben we 
zorgvuldig gezocht naar een nieuwe 
trainer voor de komende jaren. 
Met de nadruk op ‘de komende 
jaren’, hebben we een profielschets 
gemaakt en met verschillende 
trainers gesproken. Maarssen is 
ook daar ‘HOT’.”
“Veel trainers boden spontaan 
hun hulp aan en dat was goed om 
te horen. Wij hebben gezocht naar 
een jonge, bezielde, intelligente 
en moderne maar vooral ook 
gedisciplineerde People manager.
Naast het hoogste diploma moest 
hij ook voetbaltechnisch passen in 
de filosofie van de club. Ervaring 
was een pre, maar geen vereiste. 
Wat voor ons ook belangrijk was, is 
wederzijds respect, zodat we elkaar 
naar een hoger niveau kunnen 
helpen. Daarbij is Maarssen, 
Maarssen niet als we niet meedoen 
om de prijzen. Last but not least is 
het een must dat de jeugdspelers 
worden opgeleid en voor het eerste 
elftal worden klaargestoomd.”
“Kirtan Boedhoe zal onze trainer 
zijn voor de komende jaren. Hij heeft 
als amateur zelf op een hoog niveau 
gespeeld, heeft verstand van het 
spelletje en is in staat om jeugd 
op te leiden en te begeleiden. Hij is 
ook in staat volwassen spelers te 
coachen en anders te laten denken. 
Wij hebben er veel vertrouwen in.”

De ambities waren de afgelopen 
seizoenen altijd hoog. Is dat 
onveranderd?

“Wij hebben de eerste vijf jaar van 
de CTSM (Commissie Topvoetbal 
Senioren Maarssen) erop zitten en 
de doelstelling is slechts ten dele 
bereikt. We gaan sowieso nog vijf 
jaar door en hopen dan minimaal 
eerste klasse te spelen met het 
eerste elftal.
Na  de coronacrisis zijn we langzaam 
aan weer met de businessclub- en 
sponsoractiviteiten begonnen. We 
moeten nog een paar grote stappen 
maken om de continuïteit te kunnen 
blijven waarborgen.  De eerste 
grote stap is de verhuizing, maar 
we zullen ook meer sponsors aan 

onze club moeten binden om onze 
doelstellingen te kunnen behalen. 
Ik wil hierbij direct het team van 
de CTSM, voor haar inzet van de 
afgelopen jaren, bedanken. Ik spreek 
ook de wens uit dat we met elkaar 
het nog lang volhouden en het team 
verder kunnen versterken.”
“Maarssen krijgt veel publiciteit en 
laten we hopen dat we het komende 
seizoen alleen nog maar positief in 
het nieuws komen. De drijfveren 
van de CTSM zijn inzet en plezier 
met hopelijk een mooi resultaat.”

Jordy Stins,  de aanvallende middenvelder 
komt over van SO Soest. Eerder speelde 
hij bij Loosdrecht, De Meern, Woerden en 
Geinoord.
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Ons gras is niet groener dan bij  
De Buren

Voor mij zijn alle jeugdspelers kampioenen. De ontwikkelingen van onze jeugd gaat 
snel, razendsnel. Zonder druk van ouders of trainers hebben onze jeugdspelers 
plezier en ontwikkelen zij zich op technisch, tactisch fysiek en mentaal gebied. Na 
drie jaar jeugdvoorzitter te zijn realiseer ik me steeds meer dat de club draait op 
mensen zoals Edwin, Tine, John, Ria, Olaf, Berdine, Frans, Remco, Antoon, Michiel 
en de onderhoudsploeg. Mensen met een zwart wit hart, die er waren voor mijn 
inzet en er zijn als ik iets anders ga doen. Ook dit zijn de kampioenen van onze club.

Kim van den Bosch hoopt dat nieuwe 
vrijwilligers zich gaan aanmelden bij de 
nieuwe vrijwilligerscoördinator.

jeugdvoorzitter Kim van den bosch

H
un tomeloze inzet geeft 
ook energie. Waardering 
krijgen ze van elkaar, 
van de kinderen, met 

of zonder talent. Ik waardeer de 
trainers die kinderen zichzelf laten 
zijn, bijdragen aan hun ontwikkeling 
of gewoon er zijn, elke week weer.

Plezier in voetbal
Prachtige wedstrijden heb ik gezien 
in de competitie, onderling of 
tijdens de activiteiten.  Creativiteit, 
oplossingen verzinnen die we zelf 
niet zien, een mooie pass of actie. 
Een “blunder” die geaccepteerd 
wordt, daar geniet ik van bij onze 

jeugd of bij tegenstanders. 
Leren is immer iets anders dan het 
tellen of verwijten van fouten. Het 
is het prikkelen van creativiteit en 
daarmee het plezier in voetbal.

Ook geniet ik van de ouders die het 
coachen aan de coach overlaten, 
helpen bij problemen in plaats van 
té wijzen of té verwijten. 

Steeds meer invullingen geven we 
aan ons gekozen beleid. Gelijke 
kansen, opleidingen voor trainers en 
een nieuwe Hoofd jeugdopleidingen 
voor de onderbouw, Randy van 
Schavendijk.

Jeugdvoorzitter

VV MAARSSEN

36 Presentatiegids 2022-2023





JO-23

JO-18

Staand vlnr: Noël Brouwer, Hristjan Janioski, Guliano Beijer, Jordy Lee Dijns, Stef Schouten, Erdem Aydemir, Stijn Ros en Wassim Aarab. 
Zittend vlnr: Timo de Jong, Roan van Schravendijk, Amine Boumajal, Tim Ammerlaan, Mark Welink, Nizar van Tamelen en Yordi de Jong.

Staand vlnr: Raymond Meijer, Mick Tomassen, Lucas van der Kley, Kai Meijer, Cliff Beijer, Bram Verheul, Tommy van Es en Dennis Brouwer.
Zittend vlnr: Jochem Derksen, Jip van Leeuwen, Berend Jan Koole, Jiro Brouwer, Bjorn van Hattem, Abel Bax en Ties Koerts.
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JO-17

JO-16

Staand vlnr: Wim Jansen, Achraf Sabor, Jeffrey Boon, Bas Prinsen, Joep Vossenberg, Diede van Asch, Jesper Schouten, Tobias Jansen, Roy Boon en Ilo Venetis.
Zittend vlnr: Amin Zait, Mick Venetis, Lennart de Vries, Pepijn van den Berg, Bilal Ballouti, Anass Touzani en Christian Manzoni.

Staand vlnr: Jim Hogervorst, Pepijn van Stratum, Brent Oomen, Ruben Bergkamp, Samuel Pieroen, Damian Kentie, Boyd Kok, Steff de Jong en Jens Ros. 
Zittend vlnr: Jens van Seumeren, Daan de Jong, Roan Hoogendoorn, Dean Hogervorst, Shanun Conthe, Ivan Kuster en Jaden Volmer.
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JO-15

JO-14

Achter vlnr:  Yassine El Kammouni, Mahdi Farissi, Daan Palmen, Genoa Boahmah, Jarice Boon, Levy Slager, Julius Booij, Jay Broekman, Pascal Ros en Koen Schuurman.
Midden vlnr: Wessel den Hartog, Yesse Winkel, Walid Hathot, Titan, Sylvian v. der Schaft, Illias Chouiba, Denzel Jacobs, Mounir Akalai, Rayan Dehbi, Julen Ros, Teun v. Gelder, 
Zittend vlnr: Saad Loubani, Ties van Asch, Finn van der Meer, Boris Rijerrink, Gijs ten Bokum, Otto de Beer, Boyd Kok en Joey van Ginkel.

Staand vlnr: Kaan Alay, Samu de Leeuw, Pax Korevaar, Daan Sprang, Ridge Bredewoud, Julian de Bruijn, Florian Aikema en Ilo Venetis. 
Zittend vlnr: Roman Flipse, Mees Torenstra, Lee Lewis, Renzo Mulder, Jordy Koppen, Rayhane Bahzizi en Daan Meijer.
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JO-13

JO-13.3

Staand vlnr: Joel Jagers, Kick van Breen, Hugo ten Bokum, Sepp Tillema, Bastijn Kinds, Mels van Asch, Stig Klein, Paul Visser en Tabe van Heezik.
Zittend vlnr: Tobias van der Krans, Zeger Los, Morris Pieroen, Teun van Leeuwen, Mano Rietman, Bar Malchin en Ivey Vermeulen.

Staand vlnr: Victor Iglesias Gomez, Jordi Beijer, Mees Landsmeer, Stijn Meijer, Sunnery Beijer, Tijn Olij, Daan Sanders, Dex v. Haselen, Jiro Brouwer en Dennis Brouwer. 
Zittend vlnr: Christian Doornheim, Mauricio Iglesias Gomez, Saul Blank, Reyn Koster, Lucas Soede, Presiyan Tasev, Xavi Kocsis, Alperen Jasarov
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JO-12

JO11

Staand vlnr: Mark van den Dijssel, Hugo de Ruijter, Dax van den Dijssel, Steven van der Tol, Djaivy Weber en Ramses Booij,
Zittend vlnr: Floris Wilmer, Olivier den Herder, Julius van Ginkel, Stijn Schreurs en Donny van Rossum.

Staand vlnr: Peter Broekman, Benjamin van de Kraats, Stijn Aben, Bes Spierings, Finn Radings, Adam Ouled en Roan van Schravendijk.
Zittend vlnr: Yigit Eroglu, Marciano Beekmans, Jvany Boon, Daan Buitelaar, Jenna Broekman en Joeri van den Bosch.
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Orderpickers | Operators | Heftruck
Reachtruck of Rangeer chauffeurs

Vrachtwagenchauffeurs | Teamleiders
Supervisors | Planners

Bel 088-0011030 of kijk op www.heezik.nl
voor de laatste vacatures
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